

*Peter Weber*  
*Rubber Dollies SDC Berlin*

## Farewell

The last one, the **50th Barndance** in Heidelberg, is history. A successful farewell event with about 90 dancers was also accompanied by a bit of melancholy. The SWINGING STARS have once again shown how wonderfully well-rehearsed the club has carried out the event.

Thank you very much for that.

## Sought-after

I'm trying to complete my collection of flyers from this event. Who still has a flyer from the **Barndance** in their memory albums? The one from 2003 is particularly sought-after.

I would like to have it as a scan or photo by email to  
**barndance@weber56.de**

Thank you in advance

Peter Weber

*Translated by Editor*



## Abschied

Der letzte, der **50. Barndance** in Heidelberg, ist Geschichte. Eine gelungene Abschiedsveranstaltung mit ca. 90 Tänzerinnen und Tänzern war auch von etwas Wehmut begleitet. Die SWINGING STARS haben noch einmal gezeigt, wie wunderbar eingespielt der Club das Event durchgeführt hat.

Vielen Dank dafür.

## Gesucht:

Ich versuche, meine Sammlung der Flyer von diesem Event zu komplettieren. Wer hat in seinen Erinnerungsalben noch einen Flyer vom **Barndance**? Besonders gesucht ist der von 2003.

Ich hätte sie gerne als Scan oder Foto per E-Mail an **barndance@weber56.de**

Vielen Dank im Voraus

Peter Weber